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Fråga till äldre & omsorgsnämndens 
ordförande 
Vid äldre & omsorgsnämndens sammanträde den 27 Maj så beslutade 
majoriteten att chockhöja taxorna för både ledsagning och vissa resor. 

Beslutet var tvärs emot kommunala funktionshinderrådets remissvar och 
Moderater Kristdemokrater protesterade mot den okänslighet majoriteten 
visade i sitt förslag till beslut. 

Vid senaste sammanträdet så verkar majoriteten tack och lov tagit till sig 
av vårt motstånd och kritik av förslaget som skulle beslutas av fullmäktige i 
november. 

Det fanns ändå ett förslag som syftade till att höja taxorna för vissa resor 
vilket skulle öka kommunens intäkter med summan av 118 000 kronor på 
årsbasis. 

Min fråga till äldre & omsorgsnämndens ordförande som med majoritet 
samt stöd av vänsterpartiet drev igenom en taxehöjning för kommunens i 
många fall ekonomiskt svaga är nödvändigheten av beslutet. 

Kan nämndens ordförande svara ja eller nej på om beslutet var nödvändigt 
givet kommunens stora ekonomiska överskott. 

 

Peter Freij (M)        

 

 

 

 


